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Tid: 7 december 2021 kl. 1900-2000.  
Plats: Södertälje Stadshus, Demokrati 
Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Veronica Malm, Mats Johansson, Anne Kawecki, 

Kerstin Karlsson via länk 

 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr Lind utsågs till ordförande och Veronica Gran sekreterare. Som justerare utsågs Lars Ljungdahl och 
Anne Kawecki. 
 

4 Föregående protokoll:  
Remiss angående Ånsta: Inget inlämnat eftersom inga synpunkter på dess vattenverksamhet finns. 

5. Inkommet 
Fysisk post: Ingen 

Mail:  

• Inbjudan till konferens om vattenfrågor i Södertälje kommun 8/12 angående åtgärder för 

Måsnaren: Lars Ljungdahl deltager 

• Ansöka om pengar från kommunen för coronaersättning: Ingen anledning att söka för vi har inte 

fått några uteblivna intäkter p.g.a. smittspridningen.  

6. Ekonomi 
Enda utgiften blir dagens hyra för sal Demokrati. Ekonomi finns tillräckligt för porto, men vi behöver 
ligga på Riks om att få ut vårt bidrag innan jul för att ha en buffert.  

7. Remisser 
En nybildad remissgrupp angående klimatanpassning träffades 15/11: Alenka, Lars Klasén 

(sammankallande), Anne K, Mats Greger, Hasse Hansson. Nästa möte i gruppen är 17/12 kl. 18. 

Remisser gällande Södertälje: Tellus 5 och Telge 1 (Maren) – vi protesterar mot utfyllnad av 

landområdet. 

Remisser gällande Nykvarn: Vattenskyddsområde Yngern: Svar från länsstyrelsen, de anser inte att det 

är deras uppgift att igångsätta processen och konstaterar att Nykvarn är motståndare till detta; Yngern 

är inte heller bland de högst prioriterade för detta arbete i länet. Vi får ligga på under året när Nykvarn 

ska uppdatera sin vattenplan, de kan också påverkas under vårt kommande junimöte (se kommande 

aktiviteter).  

8. Genomförda aktiviteter 
Dagens föreläsning: 13 personer på plats, ytterligare 9 personer på zoom, plus föreläsare Peter Wigren 

från Telge Energi som föreläste om solcellsindustrin och om hur man kan gå till väga för att installera 

solceller på sin villa eller bostadsrättsförening.  
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9. Kommande aktiviteter 
Vårprogrammet 2022: Veronica skriver klart texten denna vecka och den korrekturläses sedan av 
åtminstone 2 personer, med deadline onsdag 15 december.  
Genomgång av vårterminens program, som huvudsakligen kommer att bli i hybridform. Kan vi spela in 

föreläsningen och lägga ut på hemsidan (i den mån föreläsarna godkänner det)? David Stenholtz 

tillfrågas om detta och vi testar på honom. Veronica bokar sal Demokrati i Södertälje stadshus för 

föreläsningarna, som är rymlig i förhållande till smittspridning. Vårterminens programpunkter blir:  

• 11 januari: David Stenholtz (enbart digitalt) 

• 1 februari: Plast på fel plats (Marin nedskräpning med Håll Sverige rent) 

• 1 mars: Kan jag ladda elbilen i Södertälje? 

• 5 april: Årsmöte med tema vargar, flyttas från Sländan till Södertälje pga. att det nyss varit ett 

liknande möte om vargar i Nykvarn. Länsstyrelsens syn på vargar överensstämmer med 

Naturskyddsföreningens, så förslaget på dem som föreläsare är ok. Ev tillkommer Andris 

Fågelviskaren. 

• 3 maj: Hur genomför jag en hållbar svemester? 

• 8 maj Fågelskådningens dag i samarbete med Södertälje ornitologiska förening 

• 14 juni avslutning på Strömsborgs Båtklubb Nykvarn. Södertäljes vattenstrateg deltar och 

eventuellt personal från Nykvarn beroende på en omorganisation inom kommunen. Tema: 

Vattenplaner och arbetet med kommunernas vatten. Vi kan då ta upp frågan om Yngern som 

önskat vattenskyddsområde.  Pehr tillfrågar Åke Andersson om att spela folkmusik.  

• Vargspaning – en lördag i Stora Envättern, önskvärt under maj eller juni då vargungarna är 

lagom stora. Mikael Svensson tillfrågas. Föreslaget datum: 18 juni eller i maj.  

• Torgmöte 23 april i Södertälje centrum på tema Nedskräpning. Mats, Kerstin, Anne och ev. 

Alenka deltar. Alenka har medlemsrekryteringsmaterial, det finns också banderoller och annat 

material att tillgå. Polistillstånd behöver sökas, någon i gruppen gör detta.  

• Studiebesök på Tveta återvinningscentral – pga personalförändringar går detta inte att boka nu. 

Vi får kontakta dem i vår och skicka ut ett separat mail till medlemmarna om detta.  

 

10. Rapporter 
Kerstin har varit med på Håll Sverige rent-konferens och fått konkreta och inspirerande tips. 

11. Övriga frågor:  
Vilka önskar kvarstå i styrelsen? Anne, Mats, Lasse och Kerstin önskar kvarstå. Veronica, Pehr och Alenka 

önskar ej omval. Pehr meddelar Åke och Hasse detta. 

12. Mötet avslutas 
Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Veronica Gran Justeras:   Anne Kawecki  Lars Ljungdahl 


